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med drugim so se zavezali, da brezalkoholnih pijač ne 
bodo oglaševali najmlajšim in da bodo kupca jasno 
informirali o energijski vrednosti na prednji strani 
embalaže pijač pod svojo blagovno znamk 
 

 

PETRA ŠUBIC 

Enajst podjetij, ki proizvajajo brezalkoholne pijače, je včeraj v 

Radencih podpisalo listino s petimi zavezami o prehrani in zdravju, 

s katerimi želijo opozoriti, da so pripravljeni na konstruktiven dialog 

o prehranski politiki z drugimi deležniki. Pri podpisu listine sta 

prisostvovali ministrici za zdravje in šolstvo Milojka Kolar Celarc 

in Maja Makovec Brenčič ter kmetijski minister Dejan Židan. 

Listino so podpisali Coca-Cola HBC Slovenija, Costella, Dana, 

Droga Kolinska, Fructal, Nektar Natura, Pivovarna Laško, 

Pivovarna Union, Radenska, Vipi in Vital Mestinje. 

"Zavezali, da bodo pripomogli k uresničevanju ciljev strategije na 

področju prehranske politike," pravi Tatjana Zagorc, direktorica  

Zbornice kmetijskih in živilskih podjetij pri GZS (ZKŽP). 

 

http://www.finance.si/danes.php?date=2015-09-17
http://agrobiznis.finance.si/avtor.php?id=P%C5%A0U


To bodo dosegli s temi petimi zavezami: 

1. Brezalkoholnih pijač ne bodo oglaševali otrokom, mlajšim od 12 

let. 

2. Odgovorno se bodo obnašali v šolah in upoštevali njihov 

nekomercialni značaj. 

3. Kupca bodo jasno informirali o energijski vrednosti na prednji 

strani embalaže na lastnih blagovnih znamkah. 

4. Kupcu bodo ponujali različne pijače z različno energijsko 

vrednostjo ali vsebnostjo sladkorja. 

5. Spodbujali bodo zdrav življenjski slog svojih zaposlenih in širše 

družbe. 

Vplivajo na obnašanje kupcev 

»V industriji brezalkoholnih pijač smo prepričani, da lahko s to 

samoregulacijo, ki smo jo razvili skupaj z vladnimi organi in civilno 

družbo, močno vplivamo na vedenje kupcev. Pet zavez odraža 

prepričanje ponudnikov brezalkoholnih pijač, da je dobro 

informiran kupec sposoben izbrati najprimernejšo brezalkoholno 

pijačo za svoj življenjski slog,« ob tem pravi Matjaž Zupin iz 

Pivovarne Union in predsednik Sekcije proizvajalcev brezalkoholnih 

in alkoholnih pijač pri ZKŽP. 

 


